Cookies Making Inclusive Workshop 曲奇共融工作坊

妹 姨餅房的曲奇共融工作坊深受義工團體的歡迎,工作坊 由康姨餅房工作的服務使用者擔任小導師,帶領參加者 一同體驗烘焙樂趣,讓大家在歡笑中交流及實現社會共融。

Tadam Hong's Bakery Cookies Making Inclusive Workshop is very popular among volunteer groups. Service users working at Madam Hong's Bakery will become assistant tutors, and lead the participants to experience the fun

> of baking, allowing everyone to interact in a playful way and achieve social inclusion.



非凡領越有限公司 Viva Goods Company Limited



美捷香港商用飛機有限公司 Metrojet Limited

RECOGNITION AND AWARDS 及

HR Excellence Awards ?? |卓越人力資源對

2023/24

△港人力資源管理學會「卓越人力資源獎」2023/24 頒 ₹獎典禮暨晚宴於 2024 年 3 月 8 日舉行,頒獎典禮 旨在嘉許憑藉出色的人才策略及措施於業務上取得卓越成 就的企業/機構和從業員。本會有幸在「非牟利組織類別」 中獲頒「ESG 措施獎」銀獎。感謝評審認可本會於推行環 境保護、社會及企業管治上的努力。

Jong Kong Institute of Human Resource Management (HKIHRM) had organized "HR Excellence Awards 2023/24" Awards Presentation Ceremony on 8 March 2024, to recognise organisations and individuals who achieve business success through outstanding people strategies and practices. Fu Hong Society has won the Elite Award of "ESG Initiatives Award" in NGO Category, and is grateful to the judges for recognizing the efforts in promoting environmental protection, social and governance.



